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。02022-2023 学年江苏省南京市江宁区五年级（下）期末英语试卷

一、听力部分。（28 分）

1．（6分）听录音，选出你所听到的内容。（听两遍）

（1）A.shop B.ship C.spot

（2）A.left B.let C.right

（3）A.before B.because C.behind

（4）A.sweet B.sleep C.sweep

（5）A.meet B.meat C.metro

（6）A.September 11 th B.November 7 th C.November 11th

2．（6分）听录音，给下列图片标序号。（听两遍）

3．（6分）听录音，根据所听问题，选择正确的应答。（听两遍）

（1）A.Yes，I do. B.Yes，I am. C.Yes，you are.

（2）A.They have an English lesson. B.They like playing games. C.They're reading books.

（3）A.Yes，there is. B.Yes，it is. C.No，it isn't.

（4）A.In January or February. B.In May or June. C.In October or November.

（5）A.I like cakes. B.I'd like some hot dogs. C.Yes，I do.

（6）A.Because he has a new toy. B.Because he can't go to the cinema. C.Because Children's Day is

coming.
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4．（5分）听录音，根据所听对话及问题，选择正确答案. （听两遍）

（1）A.She's singing. B.Yes，she is. C.No，she isn't.

（2）A.By bus. B.By car. C.By metro.

（3）A.Take some medicine. B.Drink some warm water. C.Eat some ice creams.

（4）A.736. B.376. C.637.

（5）A.Nancy. B.Jim. C.Wang Bing.

5．（5分）听录音，根据短文内容判断下列句子正误，正确的写"A"，错误的写"B"。（听三遍）

（1）Su Hai's mum's birthday is on June 7th.

（2）Su Hai's mum has a cold.

（3）Su Hai is making the bed and sweeping the floor.

（4）Su Yang is helping her mum cook dinner.

（5）They have noodles，vegetables and fruit for dinner.

二、根据句意，选择适当的词或词组完成句子。（每小题 1 分，共 10 分）

6．（1分） My sister has a toothache.She wants to see the （A.policeman / B.dentist）.

7．（1分）Tom is only five years old.He often helps his parents （ A.make the bed/

B.drive the car ）.

8．（1分） Tom is a good boy.He always （A.reads books / B.do his homework） in the evening.

9．（1分） Happy Bookshop is near my home.I sometimes （A.ride a bike / B.by bike） there to buy

books.

10．（1分） Chinese people like to eat （A.noodles / B.jiaozi） on their birthdays.

11．（1分） Peter is thirsty.But he can't find （A.something / B.anything） to drink in the fridge.

12．（1分）Look!Alex （A.cooks vegetables / B.is eating an apple） in the kitchen.

13．（1分）There are a lot of grapes in Aunt Li's garden.She wants to （A.catch/ B.pick）some

to make juice.

14．（1分） Peter wants to know about the UK.He is looking （A.for/ B.out） some books about

it in the library.

15．（1分） The Dragon Boat Festival is on the 22nd of （A.June / B.July） in 2023.

三、根据句意，选择适当的短语完成句子。（每小题 5 分，共 10 分）

16．（5分）根据句意，选择适当的短语完成句子。


